
1 

 

Rada Miejska w Prudniku 

Radni-Sesja 

Protokół nr LXXXIV/2023 

 

Integralną częścią protokołu jest transkrypcja z obrad sesji. 

/transkrypcja stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

LXXXIV Sesja w dniu 26 października 2023 r. 

 

Obrady rozpoczęto 26 października 2023 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 14:56 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Paweł Licznar 

11. Ludmiła Lisowska 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Edward Mróz 

15. Katarzyna Rożek 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3/ 

 

1. Porządek obrad: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 17 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że obrady sesji są transmitowane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane zgodnie z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są udostępniane poprzez Biuletyn 

Informacji Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: www.bip.prudnik.pl i stronę internetową 

www.prudnik.pl. Zakomunikował, że uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni 

wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 

ust.1c Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 
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w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w 

sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. 

Klauzula informacyjna dotycząca transmisji obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje 

się pod adresem www.bip.prudnik.pl. 

Przewodnicząca Rady przywitała radnych i zaproszonych gości – zgodnie z pkt. 1 

transkrypcji, która jest integralną częścią protokołu. 

 

Radni podjęli dyskusję. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Stanisław Mięczakowski (Ad Vocem) 

- Stanisław Mięczakowski (Ad Vocem) 

- Zygmunt Trojniak 

- Zygmunt Trojniak (Ad Vocem) 

- Jacek Urbański (Ad Vocem) 

- Andrzej Gajewski 

- Edward Mazur 

 - Grzegorz Zawiślak 

/zgodnie z pkt 1 transkrypcji/ 

 

2) Przyjęcie protokołu z LXXXIII sesji rady Miejskiej w Prudniku z dnia 28 września 2023 r. 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LXXXIII sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 28 września 2023 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXXXIII sesji rady Miejskiej w Prudniku z dnia 28 września 2023 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (4) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Urszula Rzepiela 

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Informacja z działalności Burmistrza Prudnika za okres od 29 września do 25 

października 2023r. Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

1. W wyborach w dniu 15 października 2023r. do Sejmu i Senatu  Rzeczypospolitej Polskiej  

w Gminie Prudnik udział wzięło 13124 uprawnionych do głosowania mieszkańców Gminy. 

Procentowo frekwencja wyniosła 67,62%. Rekordową frekwencję odnotowano w obwodzie  

Nr 3 – siedziba w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie – 80,14%. Ponad 70% frekwencję 

osiągnęły obwody zlokalizowane w: Szkolnym Schronisku Młodzieżowym, Spółdzielni 

Mieszkaniowej, byłej Szkole Zawodowej na Podgórnej, Szkole Podstawowej Nr 1 przy ulicy 

Podgórnej oraz w Przedszkolu Nr 6, Kompleksie Sportowym Sójka, w Niemysłowicach, Łące 

Prudnickiej i Czyżowicach.   
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Poszczególne Komitety otrzymały następująca  ilość głosów: 

Komitet Wyborczy Prawo i Sprawiedliwość – 42,11% 

Koalicyjny Komitet Wyborczy  Koalicja Obywatelska – 27, 20% 

Koalicyjny Komitet Wyborczy   Trzecia Droga – 11,36% 

Komitet Wyborczy Nowa Lewica - 7,56% 

Komitet Wyborczy Konfederacja Wolność i Niepodległość - 7,32%. 

W Referendum Ogólnokrajowym frekwencja wyniosła 41,24% w tym  na terenie miasta 

38,65%, na terenie sołectw gminy 49,56%. 

Głosowanie odbywało się w 27 lokalach wyborczych w tym 4 odrębnych (DPS-y, Szpital, 

Areszt Śledczy), w komisjach pracowało 213 osób. Zgodnie ze zmianą Kodeksu wyborczego 

w dniu wyborów funkcjonował na terenie gminy bezpłatny gminny przewóz pasażerski dla 

wyborców, jako zadanie zlecone finansowane przez Wojewodę Opolskiego. Za techniczną 

stronę przygotowania i przeprowadzenia wyborów odpowiadał Urząd Miejski.  

2. W dniu 19 października spotkałem się z przedstawicielami  Syndyka Masy Upadłościowej 

Okręgowej Spółdzielni Mleczarskiej w Prudniku w upadłości. Spotkanie odbyło się z mojej 

inicjatywy, a jego celem było zapoznanie się z planami i perspektywami  zagospodarowania 

masy upadłościowej przede wszystkim w Prudniku, a przypomnę, że Spółdzielnia posiadała 

swój oddział w Łambinowicach. Według przekazanych informacji mienie Spółdzielni jest 

zabezpieczone i dozorowane przez zatrudnioną przez Syndyka firmę ochroniarską. W 

najbliższym czasie odbędzie się licytacja całego zakład i choć są podmioty zainteresowane 

nabyciem zakładu - to trudno przewidzieć rezultat tej procedury. Zadeklarowałem, że Gmina 

jest żywotnie zainteresowana zagospodarowaniem masy upadłościowej w Prudniku i jest 

otwarta na współpracę z ewentualnymi inwestorami planującymi nabycie terenu przy ulicy 

Prężyńskiej. Umówiliśmy się, że o kolejnych krokach Syndyka Gmina będzie informowana 

na bieżąco.   

3. Informuję, że złożone  na przełomie miesiąca lipca i sierpnia br przez Gminę Prudnik dwa 

wnioski w ramach ósmej edycji Rządowego Programu Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych otrzymały wnioskowane dofinansowanie. 

Przypomnę, iż złożonymi projektami są projekty: 

- Projekt nr 1 pn „Rewitalizacja przestrzeni publicznej śródmieścia Prudnika”, gdzie przy 

szacowanej wartości projektu w wysokości 2 000 000,00 zł projekt ten otrzyma dotację w 

kwocie 1 800 000,00  zł. co stanowi 90% wartości planowanego projektu. Projekt swoim 

zakresem zakłada rewitalizację 4 podwórek położonych w śródmieściu miasta Prudnik, 

zlokalizowanych w obrębie ul. Piastowskiej, Kościuszki i Jagiellońskiej, oraz modernizacji 

placu zabaw w obrębie ul. Szpitalnej. 

- Projekt nr 2 pn „ Rozwój infrastruktury wodno-kanalizacyjnej na terenie miasta Prudnik”  

gdzie przy szacowanej wartości projektu w wysokości 6 500 000,00 zł projekt otrzyma 

dotację w kwocie 6.175.000,00  zł. co stanowi 95% wartości planowanego projektu. Projekt 

swoim zakresem zakłada budowę sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w m. Prudnik jako 

uzbrojenie działek w obrębie ulic:  

 Stanisława Maczka, gen. Andersa, Samuela Frankla, Zielna oraz Skowrońskiego  Azaliowej, 

Kalinowej, Jaśminowej 

Modernizację kanalizacji deszczowej w rejonie ulic: Traugutta, Moniuszki, Chopina i Alei 

Lipowej.  

4. W dniu 2 października br zatwierdzona została lista zadań rekomendowanych do 

dofinansowania w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na rok 2024 do którego w 

miesiącu lipcu br Gmina Prudnik złożyła projekt pn „Przebudowa i rozbudowa dróg ul. 

Ogrodowej, Chrobrego i Kochanowskiego w Prudniku”. 

Złożony projekt swoim zakresem rzeczowym obejmuje m.in. następujące wydatki 

kwalifikowalne : 
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- wymianę istniejącej nawierzchni bitumicznej oraz budowę nowych odcinków ulicy wraz z 

wykonaniem podbudowy kamiennej, 

- remont i przebudowę chodników , 

- remont i przebudowę zjazdów na posesje, 

- remont wpustów ulicznych z przyłączami, 

- budowę nowych odcinków kanalizacji deszczowej, 

- przebudowę oświetlenia ulicznego, 

- wykonanie nowej organizacji ruchu, 

- budowę nowych miejsc postojowych. 

Oprócz w/w elementów projekt zawiera również pozycje , które z uwagi na ich nie 

kwalifikowalność będą musiały zostać pokryte w ramach środków własnych i są to pozycje 

dotyczące: 

- wykonania elementów małej architektury, 

- wyburzenia starych komórek lokatorskich i budowę nowych, 

- budowę gniazd śmietnikowych oraz 

- nasadzenia zieleni niskiej ozdobnej. 

Powyższe zadnie , którego wartość oszacowano w wysokości brutto 6 925 512,16 zł przy 

czym wartość kosztów kwalifikowalnych wynosi brutto 6 262 790,71 zł. otrzymał wysokie, 

bo aż 80-cio procentowe dofinansowanie wartości kosztów kwalifikowalnych w wysokości 5 

010 232,56 zł.  

Zgodnie ze złożonym wnioskiem jego realizację zaplanowano w okresie: marzec 2024 – 

październik 2025.  

5. Złożony w lipcu br przez Gminę Prudnik wniosek pn „Budowa infrastruktury technicznej 

strefy przemysłowej w Prudniku” aplikujący o jego dofinansowanie z Rządowego Funduszu 

Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych edycja piąta „Rozwój stref przemysłowych” 

został zaakceptowany a tym samym otrzyma wnioskowane środki na jego realizację. 

Przypomnę, iż w ramach złożonego projektu planowana jest budowa drogi dwukierunkowej 

łączącej istniejącą ulicę Przemysłową z sektorami położonymi w zachodniej i południowej 

części obszaru, dostosowanej do ruchu samochodów ciężarowych, wyposażonej w system 

odwodnienia i oświetlenia oraz chodnik i ścieżkę rowerową. Powiązaną infrastrukturę 

stanowić będą media niezbędne dla funkcjonowania infrastruktury obszaru aktywności 

gospodarczej. Dokumentację tego przedsięwzięcia na swój koszt opracowała Katowicka 

Specjalna Strefa Ekonomiczna. 

Wartość projektu oszacowano w wysokości 15.000.000,00  zł a otrzymane dofinansowanie w 

wysokości  14.700.000,00 zł stanowi 98,00% wartości kosztów kwalifikowalnych projektu.   

6. Zgodnie z planem budżetu wdrożono następujące procedury przetargowe: 

1) rozstrzygnięto przetarg na: modernizację zdegradowanej infrastruktury mieszkaniowej - 

budynki ul. Morcinka 14 i 16 w Prudniku. Najkorzystniejszą ofertę złożyło Konsorcjum firm:  

Lider: Firma Barton Janusz Barton, ul. Prusa 14, 48-250 Głogówek 

Partner: Przedsiębiorstwo Remontowo Budowlane MUREX Tomasz Rosowiecki, Klisino 

132, 48-100 Głubczyce 

Cena ofertowa  brutto: 5 966 529,86 zł. 

2) trwa procedura sprawdzania i oceny ofert przetargu na: modernizację budynku Wiejskiego 

Domu Kultury i Publicznego Przedszkola w Mieszkowicach. 

7. Zgodnie ze stanowiskiem Ministerstwa Aktywów Państwowych pozostający w  ewidencji 

księgowej Urzędu Miejskiego w Prudniku    węgiel zakupiony przez Gminę Prudnik  w trybie 

przepisów ustawy o zakupie preferencyjnym paliwa stałego dla gospodarstw domowych jest 

mieniem komunalnym i może być przeznaczony  na realizację zadań własnych gminy, o 

których mowa w art. 7 ustawy o samorządzie gminnym. Przekazanie tego mienia może 
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nastąpić wobec tego na rzecz jednostek organizacyjnych Gminy Prudnik. Stąd postanowiłem, 

o przekazaniu pozostałego węgla na rzecz jednostek: 

1) wykorzystujących do ogrzewania paliwo stałe (węgiel) w : 

- placówkach oświatowych , 

- wiejskich domach kultury 

2)  na potrzeby związane z pomocą społeczną świadczoną na rzecz uprawnionych 

mieszkańców Gminy Prudnik – zgodnie z  przepisami ustawy o pomocy społecznej. 

Przekazanie mienia jednostkom następuje na   podstawie protokołów zdawczo- odbiorczych z 

uwzględnieniem obowiązujących przepisów prawa. 

Nadmieniam, że na sprzedaną mieszkańcom gminy ilość 2144 tony węgla na składzie 

zlokalizowanym w ZEC Prudnik pozostało około 195 ton. 

8. Zgodnie z uchwałą  Nr LXXXIII/1289/2023 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 28 września 

2023 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok, w związku z: 

* zarządzeniem Burmistrza Prudnika  Nr 334/2023 z dnia 19 października 2023. w sprawie 

wyko-nania uchwały Rady Miejskiej w Prudniku  Nr LXXXIII/1289/2023 z dnia  28 września 

2023 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

* umową Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością Repertorium A nr 2613/91 z 23 grudnia 

1991r. 

* uchwałą Nr 4/2023 Zwyczajnego Zgromadzenia Wspólników Zakładu Usług 

Komunalnych- jed-noosobowej Spółki Gminy z o.o w Prudniku w sprawie pokrycia straty 

Spółki za rok obrotowy 2022  

* Uchwałą Nr 13/2023 z dnia 20 października  2023r. Nadzwyczajnego Zgromadzenia 

Wspólników Spółki Zakład Usług Komunalnych- jednoosobowa Spółka Gminy z o.o w 

Prudniku w sprawie  wniesienia dopłat na pokrycie strat bilansowych Spółki za 2022 rok w 

wysokości 1 317 747,91 zł. przekazana została na konto Spółki w/w    kwota  tytułem 

realizacji wskazanych uchwał, zarządzeń i umów. 

9. W dniu 23.10.2023r. odbyła się konferencja podsumowująca Fundusz Mikroprojektów z 

programu INTERREG VA w Euroregionie Pradziad pod hasłem „Na skrzydłach współpracy”.  

Podczas wydarzenia wyróżniono zaangażowane osoby i instytucje. Wśród wyróżnionych 

znaleźli się Burmistrz Grzegorz Zawiślak oraz przedstawiciele 3 jednostek: Agencji Sportu i 

Promocji, Prudnickiego Ośrodka Kultury i Biblioteki Publicznej oraz Muzeum Ziemi 

Prudnickiej. 

Gmina Prudnik łącznie z podległymi jednostkami pozyskała  538 085 Euro, co daje nam drugi 

wynik wśród wszystkich beneficjentów. Zrealizowano łącznie 31 projektów, z czego w 16 

byliśmy liderami. 

10. 03 października odbyły się sztafetowe biegi przełajowe szkół podstawowych. Na 

poziomie gminno-powiatowym rywalizowały placówki z Prudnika, Moszczanki i 

Biedrzychowic. Biegi rozegrane były na dystansie 6x800m i 6x1000m w kategorii dziewczęta 

i chłopcy. Organizatorem imprezy była Agencja Sportu i Promocji w Prudniku wraz ze 

Starostwem Powiatowym. Ze względu na remont stadionu przy ul. Kolejowej zawody 

przeprowadzono w Parku Miejskim w Prudniku. 

11. 07.10 odbył się Prudnicki Półmaraton Górski – który zgromadził sympatyków biegania na 

dystansie 21 km. Rywalizowano w kategorii kobiet oraz mężczyzn. Trasa przebiegała 

podobnie jak w latach ubiegłych – przez prudnicki las. Na wszystkich uczestników po 

ukończeniu biegu czekał posiłek regeneracyjny oraz pamiątkowy medal a dla zwycięzców 

puchary oraz bony na zakup sprzętu sportowego. Organizatorem imprezy była Agencja 

Sportu i Promocji w Prudniku. 

12. Kinder Joy of moving-  Alternatywne lekcje WF-u – to projekt, który został zainicjowany 

w 2017 r. przez byłą lekkoatletkę - Monikę Pyrek. Sala Kompleksu Sportowego Sójka 25 

października zgromadziła dzieci klas 4-8 ze szkół gminnych. Koncepcja zachęca młode 
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pokolenie do aktywności fizycznej przy wykorzystaniu nowych technologii. Dzieci mogły 

sprawdzić swoją koordynację ruchową, refleks oraz celność na symulatorach wybranych 

dyscyplin sportowych. W wydarzeniu udział wzięło ponad 300 dzieci ze wszystkich szkół 

zlokalizowanych w gminie Prudnik.  Dodatkowo odwiedzili nas Weronika Nowakowska, 

najlepsza biathlonistka w historii Polski oraz Damian Zieliński kolarz torowy trzykrotny 

olimpijczyk. 

13. zakończone zostały prace modernizacyjna na stadionie przy ul. Włoskiej. Wykonane 

zostały ogrodzenia, nowe bramki, budki dla zawodników rezerwowych, a także prace 

pielęgnacyjne samej murawy. Na czas remontu stadionu przy ul. Kolejowej treningi oraz 

mecze MKS Pogodni Prudnik odbywać się będą więc na stadionie przy ul. Włoskiej. 

14.  Serdecznie zapraszamy na tegoroczny Jarmark Bożonarodzeniowy, który odbędzie się w 

dniach 1-3 grudnia na prudnickim Rynku. Jak co roku Agencja Sportu i Promocji 

przygotowała wiele licznych atrakcji. Odbędą się również konkursy na najlepszą potrawę 

świąteczną oraz najlepszy produkt świąteczny. Przewidziane są atrakcyjne nagrody, dlatego 

też warto wziąć w nich udział. W tej chwili trwa nabór wystawców, więc zapraszam również 

wszystkich zainteresowanych zaprezentowaniem swoich wyjątkowych produktów i usług. 

Więcej informacji na temat Jarmarku Bożonarodzeniowego znajdą Państwo na stronie 

Agencji Sportu i Promocji w Prudniku oraz w naszych social mediach. 

15. 1 listopada po raz kolejny odbędzie się kwesta „Ocalić od zapomnienia”. Dzięki hojności 

mieszkańców naszej gminy udało się odnowić nagrobek Filipa Roboty oraz wykonać 

pierwszy etap odnowienia grobu Paula Langego, przedwojennego burmistrza Prudnika. W 

tym roku będziemy kwestować by zakończyć renowację tego ostatniego nagrobka.  

Zachęcam mieszkańców do wsparcia kwesty. 

INFORMACJA DLA RADNYCH I CHĘTNYCH DO KWESTOWANIA. 

Zbiórka organizacyjna odbędzie się pięć minut przed godziną 10:00 przy wejściu głównym od 

ul Kościuszki. Kwesta podzielona będzie na trzy zmiany: 10-12, 12-14, 14-16 . Kwestujący 

będą zaopatrzeni w identyfikatory, puszki i pamiątkowe karteczki przeznaczone do 

rozdawania wrzucającym do puszek. 

16. Informuję Państwa, że w związku z przejściem na emeryturę Prezesa Prudnickiego 

Towarzystwa Budownictwa Społecznego Pana Mirosława Czupkiewicza , uchwałą z dnia 26 

września 2023roku Rada Nadzorcza Spółki powołała na stanowisko Prezesa z dniem 4 

października Pana Witolda Isalskiego. Ustępującemu Prezesowi chciałbym podziękować za 

współpracę, a nowo powołanemu Prezesowi życzę wielu sukcesów  dla dobra naszej gminy i 

jej mieszkańców. 

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos 

odnośnie przedstawionej informacji? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Grzegorz Zawiślak 

- Mirosław Czupkiewicz 

- Witold Isalski 

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/zgodnie z pkt. 2 transkrypcji/ 

 

3. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych pomiędzy 

sesjami. 

Przewodnicząca rady Alicja Isalska poinformowała, że w programie esesja znajduje się 

sprawozdanie, z którym można się zapoznać. 

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miejskiej w Prudniku z działań podejmowanych w 

okresie od 31 sierpnia 2023 r. do 28 września 2023 r. 
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1. W dniu 5 września 2023 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej 

w Prudniku podjęte na LXXXII sesji Rady w dniu 22 czerwca 2023 r., celem przekazania ich 

do Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu.   

2. Zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym przekazałam 

Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady Miejskiej w Prudniku złożone 

na sesji Rady Miejskiej oraz interpelacje składane pomiędzy sesjami.   

3. 7 IX wzięłam udział wraz z p. Ludmiłą Lisowską w Narodowym Czytaniu organizowanym 

przez Bibliotekę Publiczną w Prudniku 

4. 9 IX byłam obecna wraz z p. Edwardem Mazurem, z p. Ludmiłą Lisowską, p. Ryszardem 

Czeczel w Gali upamiętniającej 10-lecie Memoriału im. Stanisława Szozdy oraz samego 

Stanisława Szozdę 

5. 10 IX wzięłam udział w 10 Memoriałem. Stanisława Szozdy 

6. 12 IX  uczestniczył w uroczystym apelu z okazji przekazania i poświęcenia ciężkiego 

samochodu ratowniczo-gaśniczego przez Powiatową Państwową Straż Pożarną w Prudniku 

dla OSP Łąka Prudnicka.  

7. 14 IX  w otwarciu pracowni w  Zespole  Szkolno-Przedszkolny Rudziczka w ramach 

programu „Zielone Laboratoria TAURONA” TAURON Polska Energia. 

8. 21 IX 2023 do rady Miejskiej wpłynęło pismo z Powiatu Prudnickiego z prośbą o podjęcie 

inicjatywy 2w sprawie przyjęcia przez radę Miejską uchwały dotyczącej wzniesienia pomnika 

upamiętniającego Franciszka Surmińskiego. 

9. 22 IX Wiceprzewodniczący Rady Edward Mazur wraz z radną Ludmiłą Lisowską wzięli 

udział w oficjalnym otwarcie "Pracowni edukacyjnej o tematyce OZE" w Szkole 

Podstawowej w Rudziczce w ramach i w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Prudniku 

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych 

W programie esesja znalazły się odpowiedzi na następujące interpelacje: 

1) 60/2023 interpelacja radnego Edwarda Mazura w sprawie remontu tablicy znajdującej się 

przy ul. Sobieskiego 

2) 72-2023 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie wykonania remontu 

chodnika łączącego Prudnik z Łąką Prudnicką 

3) 73-2023 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie zakupu oprogramowania do 

kontroli gospodarki śmieciowej dla Urzędu Miejskiego i ZUK 

4) 74-2023 zapytanie radnego Zygmunta Trojniaka w sprawie warunków wynajęcia budynku 

po byłym Szkolnym Schronisku Młodzieżowym w Wieszczynie 

5) 75-2023 zapytanie radnego Zygmunta Trojniaka w sprawie kosztów wykonania i 

wykorzystania kanalizacji w Szybowicach 

6) 76-2023 zapytanie radnego Zygmunta Trojniaka dotyczące funkcjonowania Prudnickiej 

Strefy Aktywności Gospodarczej - Podstrefa Gliwice w ramach Katowickiej Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej 

7) 77-2023 interpelacja radnego Marcina Krasonia w sprawie oznakowania świetlnego 

ostrzegającego lub montażu radarowego wyświetlacza prędkości w Rudziczce 

8) 78-2023 interpelacja radnego Edwarda Mazura w sprawie ujęcia w budżecie Gminy 

Prudnik na 2024 r. wykonania remontu boisk sportowych przy Publicznej Szkole 

Podstawowej nr 4 w Prudniku 

9) 79-2023 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie wykonania remontu 

ogrodzenia cmentarnego do 1 listopada 2023 roku 

10) 80-2023 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie wiaty autobusowej 

przy ulicy Staszica 
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11) 81-2023 zapytanie radnego Pawła Licznara w sprawie przygotowania przez ZUK 

budżetów zadaniowych w wymienionych segmentach. 

12) 82-2023 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie wysypania tłucznia na drogę 

gminną wewnętrzną Dz.1664/41 

13) 83-2023 Interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie wykonania chodnika w Łące 

Prudnickiej od ul. Szkolnej do drugiego przystanku autobusowego w pasie drogi krajowej 

14) 84-2023 Interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie wykonania oświetlenia w 

miejscowości Chocim 

15) 85-2023 Interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie przeglądu drzewostanu w 

Łące Prudnickiej 

16) 86-2023 Interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie zamontowania w 

Łące Prudnickiej na słupie nr 582 punktu oświetleniowego 

17) 87-2023 Interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie wykonania prac 

naprawczych nawierzchni jezdni ul. Sztaszica w ramach rękojmi 

18) 88-2023 Interpelacja radnej Urszuli Rzepiela w sprawie wprowadzenia uproszczeń 

mających na celu realizację procedury budowy ul. Słonecznej 

19) 89-2023 Interpelacja radnej Urszuli Rzepiela dotycząca sprzedaży działki 1468/197 i 

części działki 1118/198 

 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby się odnieść do 

udzielonych odpowiedzi? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zygmunt Bochenek 

- Zygmunt Trojniak 

- Grzegorz Zawiślak 

- Anna Tomczyk 

- Katarzyna Staniaszek 

/zgodnie z pkt. 4 transkrypcji/ 

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur złożył interpelacje dotyczącą umożliwienia 

korzystania z wody na dworcu PKS, zwłaszcza w lecie. 

/zgodnie z pkt. 5 transkrypcji/ 

 

6. Informacja na temat gospodarki leśnej, stanu drzewostanu i zalesień na terenie Gminy 

Prudnik w roku 2023 (druk nr 1461) 

Przewodnicząca Alicja Isalska powitała Zastępcę Nadleśniczego Marka Kleczewskiego. 

Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

- Edward Mazur 

- Marek Kleczewski  

/zgodnie z pkt. 6 transkrypcji/ 

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja na temat gospodarki leśnej, stanu drzewostanu i zalesień na terenie Gminy 

Prudnik w roku 2023 (druk nr 1461).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
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ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (4) 

Josel Czerniak, Marcin Krasoń, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

 

7. Informacja o realizacji zadań oświatowych w Gminie Prudnik w roku szkolnym 2022/2023 

(druk nr 1462) 

Przewodnicząca rady Alicja Isalska przywitała Dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty i 

Wychowania Marię Strońską.  

Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Stanisław Mięczakowski 

- Ludmiła Lisowska 

- Tomasz Wisła 

- Paweł Licznar 

- Stanisław Mięczakowski 

- Ludmiła Lisowska (Ad Vocem) 

- Zbigniew Kosiński 

- Ludmiła Lisowska (Ad Vocem) 

- Stanisław Mięczakowski (Ad Vocem) 

- Maria Strońska 

- Grzegorz Zawiślak 

/zgodnie z pkt. 7 transkrypcji/ 

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Informacja o realizacji zadań oświatowych w Gminie Prudnik w roku szkolnym 2022/2023 

(druk nr 1462).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (3) 

Josel Czerniak, Marcin Krasoń, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 
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8. Gospodarka finansowa: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok (druk nr 1463) 

Przewodnicząca Rady raz jeszcze powitała Skarbnik Gminy Wioletę Zator. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zygmunt Trojniak 

- Ludmiła Lisowska 

- Zbigniew Kosiński 

- Stanisław Mięczakowski 

- Zygmunt Trojniak 

- Jarosław Szóstka 

- Wioleta Zator 

- Aleksander Gacek 

- Anna Tomczyk  

/zgodnie z pkt. 8.1. transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok (druk nr 1463).  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

PRZECIW (3) 

Zygmunt Bochenek, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Domino 

NIEOBECNI (3) 

Josel Czerniak, Marcin Krasoń, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIV/1310/2023 w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu/  

 

2) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1464) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Edward Mróz 

- Tomasz Wisła 

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

- Jacek Urbański 

- Zygmunt Bochenek 

- Zygmunt Bochenek (Ad Vocem) 

- Zygmunt Bochenek (Ad Vocem) 



11 

 

- Katarzyna Staniaszek 

- Grzegorz Zawiślak 

 /zgodnie z pkt. 8.2. transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1464).  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

PRZECIW (5) 

Zygmunt Bochenek, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (4) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Marcin Krasoń, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIV/1311/2023 zmieniająca uchwałę w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu/  

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 

zwolnień w tym podatku (druk nr 1465) 

Radni dyskusji nie podjęli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 

zwolnień w tym podatku (druk nr 1465).  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (7) 

Zygmunt Bochenek, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski, Edward 

Mróz, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ludmiła Lisowska 

NIEOBECNI (4) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Marcin Krasoń, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIV/1312/2023 w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień w tym podatku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu/  
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4) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej 

w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso (druk nr 1466)  

Radni dyskusji nie podjęli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej 

w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso(druk nr 1466) - projekt uchwały został zaopiniowany przez Radcę Prawnego - 

elektronicznie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (4) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Marcin Krasoń, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIV/1313/2023 zmieniająca uchwałę 

w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu/  

 

9. Gospodarowanie mieniem: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1467) 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że wszystkie projekty z zakresu gospodarowania mieniem 

zostały szczegółowo omówione na komisjach. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1467).  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (5) 

Zygmunt Bochenek, Alicja Isalska, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (4) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Marcin Krasoń, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIV/1314/2023 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu/  
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2) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1468) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1468).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (4) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Marcin Krasoń, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIV/1315/2023 w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu/  

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1469) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1469).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (4) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Marcin Krasoń, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIV/1316/2023 w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu/  

 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Prudnik (druk nr 1470)  

W dyskusji wzięli udział: 

- Zbigniew Kosiński 

- Zygmunt Trojniak 

- Monika Gniecka-Witkowska 

- Grzegorz Zawiślak 

- Katarzyna Staniaszek 

/zgodnie z pkt. 10.1. transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Prudnik (druk nr 1470)  
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (4) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Marcin Krasoń, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIV/1317/2023 w sprawie Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Prudnik została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu/  

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 1471) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 1471).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Ryszard Czeczel 

NIEOBECNI (4) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Marcin Krasoń, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIV/1318/2023 w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu/  

 

3) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady 

komunalne w kompostowniku przydomowym (druk r 1472) 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady 

komunalne w kompostowniku przydomowym (druk r 1472).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zygmunt Bochenek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (5) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Marcin Krasoń, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIV/1319/2023 zmieniająca uchwałę 

w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu/  

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia pomnika (druk nr 1473) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Katarzyna Rożek 

/zgodnie z pkt. 10.4 transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia pomnika (druk nr 1473).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (5) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Marcin Krasoń, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIV/1320/2023 w sprawie wzniesienia 

pomnika została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu/  

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1474)  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1474).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (5) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Marcin Krasoń, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIV/1321/2023 w sprawie przyjęcia 

projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Prudnik 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu/  

 

11. Informacja na temat oświadczeń majątkowych złożonych za 2022 rok. 

Informacje odczytał Wiceprzewodniczący rady Edward Mazur. 

/zgodnie z pkt 11 transkrypcji/ 

 

12. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Stanisław Mięczakowski 

- Grzegorz Zawiślak 

/zgodnie zpkt.12 transkrypcji/ 

 

  

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

LXXXIV Sesji Rady Miejskiej w Prudniku. 

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje 

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika. 

 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Prudniku 

Alicja Isalska 

  

 

  

 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


